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(versie 13 december 
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Planning raadsonderwerpen

Onderwerp Portefeuillehoud
er

Program
ma

Planning 
Raad

Toelichting / 
Status
/Bron1 Gemeentelijk Waterplan  2017-2021. Vermeij 2 Q1 2017

2 Wegenbeheersplan 2017-2021 Vermeij 2 Q1/Q2 2017

3 Vaststellen beleidsnota en 
uitvoeringsnota 
accommodatiebeleid

Vermeij 5 Q1 2017

4 Ontwerp-bestemmingsplan Hekendorp Duindam 6 Q1 2017

5 Nota “ruimtelijk beleid landelijk 
gebied”

Duindam 6 2017

6 Ontwerp bestemmingsplan 
landelijk gebied Hekendorp + 

Duindam 6 Q1 2017 concept-pb2017

7 Marktcommissie update Q1 2017 
(februari)

Bijeenkomst BVO, 
NOVO, LTO 29-
11-8 Economische agenda bijeenkomst Duindam Q1 2017 

(februari)
Bijeenkomst BVO, 
NOVO, LTO 29-
11-9 Economische agenda concept Duindam Q2 2017 

(april)
Bijeenkomst BVO, 
NOVO, LTO 29-
11-1

0
Bijeenkomst Masterplan 
Binnenstad

Duindam Januari 2017 Bijeenkomst BVO, 
NOVO, LTO 29-
11-20161

1
Project Masterplan Binnenstad 
+ Bespreeknotitie Vitaal 

Vermeij Q2 2017

1
2

Vaststellen nota van uitgangspunten
t.b.v. omgevingsplan Binnenstad

Duindam 6 Q1 
2017

1
3

Vaststellen Omgevingsplan Binnenstad Duindam 6 Q3 2017 concept-pb 2017

1
4

Glasvezel Oudewater (stand van 
zaken)

Q2 
2017(april)

1
5

Bedrijveninvesteringszone (BIZ) 
Binnenstad 

Duindam Opdracht teruggegeven 
door werkgroep

1
6

Vaststelling bestemmingsplan 
Kern Oudewater

Duindam 6 Q1 2017

1
7

Belastingverordeningen 
2018

Duindam 7 Q4 2017
1
8

Integraal actieplan afvalverwerking Vermeij Q1 2017

1
9

Participatie beheer openbare ruimte  Vermeij Q3 2017

2
0

Project Wulverhorst fase III Duindam n.n.b. Afhankelijk van 
plannen 
woningbouwver.2

1
Project Papenhoef Vermeij Afhankelijk 

van 

1



2
2

Vaststellen Horecabeleid 
incl aanpassingen APV en 
Evenementenbeleid

Verhoeve Q2 2017 Fase 1 is afgerond. 

Onderwerp Portefeuillehoud
er

Program
ma

Planning 
Raad

Toelichting / 
Status
/Bron2

3
Bespreken hoe om te gaan met 
vergunningverlening en toezicht vanaf 
2019 (al dan niet met private partijen) 
nadat nieuwe omgevingswet medio 
2016 aangenomen.

Duindam

2
4

Project Oevers Lange Linschoten Duindam 6 Nadere info volgt

2
5

Groot onderhoud Tappersheul I + II Vermeij 6 Q2 2017

2
6

Project ontwikkeling Tappersheul III Duindam 6

2
7

project herontwikkeling 
Havenkwartier/Westerwal

Vermeij 6 Q1-Q4 2017 concept-pb 2017

2
8

Project herontwikkeling St. 
Janstraat e.o.
 Visie St. Janstraat + 

Wijngaardstraat
 Bestemmingsplan St. 

Jansstraat + voormalig 

Duindam 6 Q1 2017

2
9

Ontwikkeling Noortsyde II 
(Kardeel, Sisal en Manilla)

Vermeij/Duinda
m

6 Q1 2017 De plannen van marktpartijen 
en woningbouwvereniging 
zijn beoordeeld. Gekozen is 
om met 
woningbouwvereniging 
verder te gaan, Start 
bouwwerkzaamheden in 

3
0

Project Zwemvoorziening Oudewater Duindam 6

3
1

Paraplu-bestemmingsplan Archeologie
t.b.v. landelijk 
gebied 
Oudewater/Willesk

Vermeij Q1/Q4 2017 concept-pb 2017

Gemeenschappelijke 
Regelingen

Onderwerp Portefeuillehoud
er

Program
ma

Planning 
Raad

Toelichting / 
Status

3
2

Begroting OmgevingsDienst 
Regio Utrecht 2017

Vermeij

3
3

Jaarrekening OmgevingsDienst 
Regio Utrecht 2016

Vermeij

3
4

Begroting Veiligheidsregio Utrecht 
2018

Verhoeve 1 16 februari 
2017

Concept 
zienswijze via T. 
Vermeulen3

5
Jaarrekening Veiligheidsregio 
Utrecht 2016

Verhoeve 1

3
6

Jaarrekening Afvalverwijdering 
Utrecht 2016

Vermeij

3
7

Begroting Afvalverwijdering Utrecht 
2016

Vermeij

3
8

Begroting GGD Regio Utrecht 2017 Vermeij  
3
9

Jaarrekening GGD Regio Utrecht 2016 Vermeij
4
0

Begroting Ferm Werk 2017 Duindam

2



4
1

Jaarrekening Ferm Werk 2015 Duindam
4
2

Begroting Regionaal Historisch 
Centrum Rijnstreek en Lopikerwaard 
2017

Verhoeve

4
3

Jaarrekening Regionaal Historisch 
Centrum Rijnstreek en 
Lopikerwaard 2016

Verhoeve

Planning-en-
4
4

Jaarrekening 2016 Duindam 7 Juni 2017

4
5

Herziene begroting Duindam 7 Maart 2017

4
6

Kaderbrief 2018 Duindam 7 Juni 2017
4
7

Bestuursrapportage 2017 Duindam 7 Nov 2017
4
8

Programmabegroting 2018 
en meerjarenraming

Duindam 7 Nov 2017

3



Stand van zaken aangenomen moties

Motie Raadsvergaderi
ng

Portefeuillehoude
r

Stand van zaken

Motie inzake Zwaar 
verkeer

16-6-2016 Vermeij Portefeuillehouder heeft afgesproken dat 
ambtelijk wordt onderzocht welke 
mogelijkheden er zijn.

Schuylenburcht 30-6-2016 Vermeij De verschillende acties die volgen uit de 
moties mbt de Woonvisie worden in het 
najaar ambtelijk opgepakt. 

Blijverslening 30-6-2016 Vermeij De verschillende acties die volgen uit de 
moties mbt de Woonvisie worden in het 
najaar ambtelijk opgepakt.

Huisvesting 
statushouders

30-6-2016 Vermeij De portefeuillehouder is in onderhandeling 
met de Woningbouwvereniging mbt het 
realiseren van betaalbare woningen tbv 
statushouders en starters op de locatie 
Kardeel/SisalOuderen 30-6-2016 Vermeij De verschillende acties die volgen uit de 
moties mbt de Woonvisie worden in het 
najaar ambtelijk opgepakt.

Starterswoning 30-6-2016 Vermeij De verschillende acties die volgen uit de 
moties mbt de Woonvisie worden in het 
najaar ambtelijk opgepakt.

Duurzaamheid lokaal 
organiseren

10-11-2016 Vermeij

Maaibeheer 10-11-2016  Vermeij

Proef afvalscheiding 
100-100-100

10-11-2016 Vermeij

Tiny house in 
Oudewater

10-11-2016 Duindam

4



LIJST VAN TOEZEGGINGEN
(toezeggingen bijgewerkt t/m de forumvergadering van 21 november  2016)

N
r.

Wanneer Wie Wat Gere
ed

39
7

Raad 8 september 
2016

Verhoe
ve 

Wat de burgemeester gezegd heeft in zijn allereerste 
reactie is dat het college de uitkomsten en 
aanbevelingen van het raadsonderzoek serieus zal 
nemen en zal doorvoeren waar het college het kan 
ondersteunen en haalbaar acht, omdat het college 
respect heeft voor de raad als hoogste orgaan, en het 
ook een zinvolle plek wil geven in het onderzoek van de 
beide colleges. Maar dat kan alleen in overleg met 
gemeente Woerden. Binnen de onderzoeksvragen die er 
al liggen wil het college beproeven of het mogelijk is 
om die aanbevelingen en uitkomsten een zinvolle plek 
te geven in het pas gestarte onderzoek.

Nee

39
8

Raad 22 
september 2016

Duinda
m

Ingekomen brief A.2 LIS: De heer De Bruin zou graag 
een afschrift ontvangen van de reactie van het college 
op deze brief. De brief kan wat de heer De Bruijn 
betreft zo
nodig alsnog geheim verklaard worden.

Nee

40
0

Raad 10 
november 2016

Vermei
j

De drugsproblematiek. Bij een plan van aanpak is van 
belang je goed te realiseren wat de maakbaarheid is. 
Waar gaat de gemeente over, waar heeft de gemeente 
bevoegdheid in, en waar ligt dat bij anderen; Dat is 
lastig in dit geval, en toch wil de wethouder er alles aan 
doen om een plan van aanpak ergens in Q1/Q2 2017 
gereed te hebben, vanwege het belang ervan

Nee

40
1

Raad 10 
november 2016

Duinda
m

Hij zegt de raad toe dat hij uiterlijk maart een begroting 
met de raad bespreekt, in een nieuwe opzet, transparant, 
waarin het coalitieakkoord is verwerkt en waarin een 
aantal onderwerpen terugkomt die zojuist ook door zijn 
collega-wethouder zijn geadresseerd.

Nee

40
2

Raad 10 
november 2016

Vermei
j

In de motie duurzaamheid lokaal organiseren wordt 
voorgesteld om na te gaan of het mogelijk is het bedrag 
dat besteed wordt aan duurzaamheidsbeleid OdrU te 
verschuiven naar lokale besteding. Dat is lastig, want er 
zijn met de OdrU contractuele verplichtingen over 
afname van contracturen; dit in het kader van de 
gemeenschappelijke regeling waar Oudewater deel van 
uitmaakt. Wel wil de wethouder samen met DECO en 
de initiatiefnemers met de OdrU in gesprek gaan om de 
inzet van de OdrU optimaal tot zijn recht te laten 
komen, en om te zien wat daarbinnen gerealiseerd kan 
worden

Nee
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40
3

Raad 10 
november

Duinda
m

In de recente aanbestedingen Jeugd en WMO hebben 
lokale zorgaanbieders zelfstandig en collectief 
contracten gekregen. Zij leveren die zorg zowel via 
PGB's als via zorg-in-natura. Er was reeds geagendeerd 
om de raad te informeren over deze ontwikkeling; dat 
zal nog in  november gebeuren, in de vorm van een RIB

Ja

40
4

Raad 10 
november

Duinda
m

Motie Tiny House Vanuit regelluwheid en het 
stimuleren van creativiteit en duurzaamheid is het een 
bijzonder leuke uitdaging; maar de vraag is waar je er 
plek voor kunt vinden. Op de nu nog beschikbare 
bouwlocaties, die alle binnenstedelijk zijn, is daar geen 
mogelijkheid voor. Het vraagt waarschijnlijk ook om 
veranderingen in de rode contouren, in 
bestemmingsplannen, het uitplaatsen van 
bedrijventerreinen etc. en de wethouder doet de 
toezegging dat hij zich zeer creatief zal inspannen om te 
zoeken naar mogelijkheden voor invulling van deze 
motie. De wethouder kan op dit moment nog niet 
overzien wat dat betekent en zegt toe om met een kleine 
RIB te komen om daar nader op in te gaan.

Nee

40
5

Raad 10 
november 

Vermei
j

De Schuylenburcht. Het college maakt zich evenals de 
burgers zorgen over wat er dreigt m.b.t. de huisvesting 
van de specifieke doelgroep van hoogbejaarden die daar 
wonen. Die zorgen maakt de wethouder kenbaar aan de 
woningbouwvereniging en aan Wel Thuis, en hij nodigt 
hen uit voor een gesprek. Ten tweede wil de wethouder 
vooral vooruitkijken. Wel Thuis en de 
woningbouwvereniging moeten een huurovereenkomst 
sluiten maar de gemeente moet op zoek naar een 
combinatie van voorzieningen waar ouderen, en ook 
andere doelgroepen, op een goede en kwalitatief 
hoogwaardige manier gehuisvest kunnen worden. Het 
college zal nadrukkelijk de regie nemen over de 
planvorming in het belang van mensen die die zorg 
nodig hebben. De wethouder betrekt daar 
vanzelfsprekend de cliëntenraad bij, en ook Abrona, en 
het hospice, en andere partijen die daar mogelijk een rol 
in de toekomst zullen gaan spelen.

Nee

40
6

Raad 10 
november

Verhoev
e

Digitalisering archieven: De portefeuillehouder gaat de 
suggestie om bedrijven en verenigingen hun archieven 
te laten digitaliseren bij RHC oppakken voor 
Oudewater. Daarnaast wil Pieter Verhoeve ook de regio 
erbij betrekken.

Nee

40
7

Forum 
Samenleving 21 
november 2016

Duinda
m

Sociaal beleid: De heer Hogenboom vraagt of het 
mogelijk is om doelen en acties concreter en dus meer 
meetbaar te maken. 
Antwoord wethouder Duindam: De wethouder zal met 
de staf overleggen  om daar een rapportage voor te 
maken (zonder teveel administratieve rompslomp maar 
iets meer dan wat nu in het plan staat). 

Nee

6



40
8

Forum Ruimte 22 
november 2016

Vermeij Duurzaamheidsprogramma
In paragraaf 3 staan drie initiatieven uit de Oudewaterse 
samenleving. Niet genoemd is de kinderkleding- en 
speelgoedbeurs, twee keer per jaar in het Cultuurhuis. 
De netto-opbrengst komt ten goede aan goede doelen in 
Oudewater (intocht Sinterklaas, Heksenketel, vrienden 
van Oudewater). Is een dergelijk initiatief ook niet te 
onder te brengen in het duurzaamheidsprogramma en 
zou de gemeente daarvoor ook de huurkosten van het 
Cultuurhuis kunnen vergoeden?
Wethouder Vermeij: Een sympathiek idee om de 
kledingbeurs te zien als duurzaam initiatief en de 
huurkosten niet in rekening te brengen. Het heeft echter 
het risico van precedenten in zich en daarom stelt de 
wethouder voor de kledingbeurs onder te brengen bij 
het duurzaamheidsprogramma. Zo kan op een 
sympathieke manier worden omgegaan met het niet in 
rekening brengen van huurkosten

Nee

40
9

Forum Ruimte 22 
november 2016

Vermeij Duurzaamheidsprogramma/ Subsidie Nedvang
Wethouder Vermeij: De wethouder zal de exacte cijfers 
boven water halen, kosten en subsidie, kosten 
ambtelijke uren om de subsidie binnen te halen en netto 
effectief rendement daarvan. Geprobeerd wordt de raad 
hier voor 8-12 over te informeren.

Ja

41
0

Raadsvergaderin
g 8 december 
2016

Duinda
m

Wethouder Duindam heeft een ander voorstel: de 
Provincie wil zelf werk maken van vitaliteit kleine 
kernen en heeft daar het instrument Kleine-Kernen-
Beleid voor ingezet en daar ook middelen voor ter 
beschikking gesteld. Het lijkt de wethouder verstandig 
om nu onverwijld aan de slag te gaan om een nieuw 
Kleine-Kernen-Beleid op te stellen voor Hekendorp en 
het samen met de Provincie inzichtelijk te maken. Op 
die manier heeft zo'n traject veel meer kans van slagen

Nee

41
1

Raadsvergaderin
g 8 december

Vermeij Duurzaamheidsprogramma: De burgemeester 
concludeert dat het college het stuk terugneemt en dat 
de raad zich kan vinden in het voorstel om in het forum 
van januari een update-moment te organiseren, om in de 
cyclus daarna een stuk te produceren. Hij neemt dat mee 
naar het presidium.

Ja

41
2

Raadsvergaderin
g 8 december

Vermeij De wethouder zegt toe dat op korte termijn een RIB 
verwacht kan worden over de mogelijkheid om een 
blijverslening te effectueren

Nee
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41
1

Raadsvergaderin
g d.d. 8 december 
2016

Verhoev
e

Burgemeester  Verhoeve zal  de  vraag  over  de  brandweerkazerne 
beantwoorden. De heer Wildeman laat weten dat hij inmiddels als 
AC-lid antwoord heeft gekregen op zijn vraag en dat dat antwoord 
afdoende  was.  Burgemeester  Verhoeve zegt  toe  dit  antwoord, 
betreffende  de  specificatie  van  diverse  kostenposten,  te  zullen 
doorsturen naar de raad. 

Nee

41
2
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